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Møte i  Kommunestyret den 29.09.2016 - Sak: 84/16 

 

Ved oppnevning av saksutvalget i Kommunestyret den 17.12.2015, sak 122/15 ble spørsmål 
om habilitet vurdert og følgende ble erklært inhabile ved behandlingen: Anne Aronsveen(H), 
Roar Øien(H), Stein Plukkerud(SP) og Steinar Grimsrud(SP.  Begrunnelsen den gang var at de 
som hadde næringsinteresser ikke skulle kunne påvirke hvem som skulle være medlemmer i 
utvalget. 
  
I behandlingen av sak 84/16 legger saksutvalget frem sin innstillig i saken. 
Habilitetsspørsmålet for de samme personer vurderes på nytt etter forvaltningsloven § 6, 
2.ledd. Ordføreren hadde vurdert habiliteten til de som var inhabile ved opprettelsen av 
saksutvalget, og foreslo at de kunne erklæres habile til å delta i behandlingen av 
saksutvalgets innstilling. 
  
Habilitetsspørsmålet ble tatt opp til avstemming og ble enstemmig vedtatt som ordførerens 
forslag.  Saken ble behandlet med 25 medlemmer i kommunestyret.  
 
Nestleder Jon Halvor Midtmageli la frem saksutvalgets enstemmige innstilling.  
Enstemmig vedtatt som Saksutvalgets innstilling. 
 
Vedtak: 
Vedtak i Kommunestyret: 

1) Når det gjelder regulering av utleie i områder regulert til fritids- og turistformål legger 
kommunestyret Miljøverndepartementets føringer fra 7. februar 2008 til grunn, uten 
ytterligere regulering i kommuneplanens arealdel/kommunedelplan eller 
reguleringsplaner. Det presiseres i planbestemmelsene at   

 enheten skal være tilgjengelig for utleie minst 9 måneder pr år 
 utleievirksomheten skal skje som næringsvirksomhet i felles drift  
 utleiekravene gjelder hver enkelt utleiehytte/-leilighet. 

Reguleringsformålet ledsages av retningslinjer som angitt i saksutredningen. 
 

2) Kommunestyret tar til etterretning: 
a) Målet om flest mulig reelle varme senger i områder regulert til fritids- og turistformål 

søkes realisert gjennom kommunens planarbeid ved bevisste valg for 
utbyggingsmønster, utbyggingsgrad mm. 

b) Saksutvalgets innspill til framtidig regulering av enkelte områder omfattet av 
kommunedelplan Øyer sør. 

c) Saksutvalgets innspill når det gjelder oppfølging av funn i spørreundersøkelsen som 
Norsk Turistutvikling AS gjennomførte for kommunen. 

 
3) Kommunestyret er enig i at faglig samarbeid med aktuelle kommuner er interessant. 

Det er ikke aktuelt på nåværende tidspunkt å yte midler til eventuell sak i 
rettsapparatet for å få fastslått gjeldende rett. 
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